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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VI 

Úřad městského obvodu Pardubice VI – OES 

Kostnická 865, Svítkov, 530 06 Pardubice 

 

Zápis 

z V. zasedání 

Zastupitelstva městského obvodu Pardubice VI 

 

konaného dne 11. září 2023 od 17:00 hodin  

v sále objektu Opočínek č.p. 53 
 

Přítomni: PhDr. Petr Králíček, Tomáš Rambousek, Mgr. Martin Vencl, Robert Klčo, Mgr. 

Martin Kratochvíl, Hynek Štichauer (příchod v 17:05 hod.), Ing. František Socha, Ph.D., Ing. 

Ondřej Karas, Ing. Helena Dvořáčková, doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D., Bc. Tomáš Lauryn, 

Ing. Michal Pilař, Jiří Chmelík  

 

Hosté:       Bc. Simona Hývlová, vedoucí OES ÚMO Pardubice VI 

                  Bc. Petr Komžák, vedoucí OIDŽP ÚMO Pardubice VI 

Ing. Aleš Herák, tajemník ÚMO Pardubice VI 

Věra Žáčková, referentka OES ÚMO Pardubice VI-zapisovatelka 
 

 

Omluven: Daniel Křivka, Ing. Tomáš Pelikán 

 

Zasedání zahájil starosta PhDr. Petr Králíček v 17:00 hod., přivítal přítomné a konstatoval, že 

podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva a zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. 

 

Volba pracovního předsednictva, návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu: 

 

Do pracovního předsednictva byli navrženi a zvoleni: 

PhDr. Petr Králíček – předsedající, Mgr. Martin Vencl, Ing. František Socha, Ph.D. 
 

Hlasování: 12 pro 

 

Do návrhové komise byli navrženi a zvoleni: 

Tomáš Rambousek, Mgr. Martin Kratochvíl 

 

Hlasování: 12 pro 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: 

Robert Klčo, Ing. Michal Pilař 

 

Ověřovatelé souhlasí 

 

Zapisovatelkou byla určena: 

Věra Žáčková 
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Starosta konstatoval, že zápis z IV. řádného zasedání ZMO Pardubice VI byl ověřen, usnesení 

vyvěšena na úřední desce.  

 

Bez rozpravy 

  

Hlasování: 12 pro 

 

Starosta seznámil přítomné s programem zasedání, který byl zveřejněn na úřední desce. 

 

1. Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního 

řádného zasedání ZMO Pardubice VI - předkladatel Petr Králíček 

2. Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – 

předkladatel Michal Pilař 

3. Pololetní vyhodnocení hospodaření MO Pardubice VI v roce 2023 – předkladatel 

Martin Vencl 

4. IV. a V. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 - předkladatel Martin Vencl 

5. Zrušení usnesení č. Z2016-99 - Spolupráce městských obvodů Pardubice VI a Pardubice 

VII na propojení Svítkova a Rosic nad Labem pro pěší a cyklisty - předkladatel Petr 

Králíček 

6. Vyhodnocení ankety k řešení dopravy v lokalitě Svítkov V - předkladatel Petr Králíček 

7. Diskuse, beseda s občany. 

 

Rozprava: 

p. Lauryn – dotazuje se na zprávu, kterou zasílal panu tajemníkovi a chtěl ji zařadit 

do programu zasedání, proč nebyla zařazena. 

p. starosta – vysvětluje, proč tato zpráva nebyla na program zasedání zařazena, důvodem je, že 

Rada chce problematiku dětských hřišť řešit systémově. Jako každý rok na podzim i tento bude 

zpracována zpráva od kontrolora dětských hřišť. Zpráva poté bude rozeslána všem 

zastupitelům. 

pí. Dvořáčková – žádá, aby tato zpráva byla zařazena do prosincového zasedání zastupitelstva, 

dále informuje, že podá stížnost na ministerstvo vnitra, protože byl porušen Zákon o obcích 

p. starosta – program zastupitelstva navrhuje a schvaluje Rada MO. Pokud chtějí zprávu 

zařadit na program zasedání, mohou nyní tento bod v rámci rozšíření dnešního programu 

předložit. 

pí. Dvořáčková – nechce zprávu zařadit na program dnešního zasedání, zastupitelé nejsou 

s obsahem seznámeni, žádá o zařazení do programu zasedání v prosinci. 

 

17:05 h. příchod p. Štichauer 

 

Hlasování: 13 pro 

 

Zápis ze zasedání: 

 

Bod programu č. 1:  

Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního řádného 

zasedání ZMO Pardubice VI – předkladatel Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu.  
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Rozprava:  

pí. Dvořáčková – žádá o zaslání všem zastupitelům celou situaci projektu Sportoviště Popkovice 

– I. etapa. 

p. Kratochvíl – dotaz na sběr odpadů door to door, zda budou rušeny stávající oplocená místa 

s kontejnery na tříděný odpad. 

p. starosta – vysvětluje, že některé nádoby budou zrušeny (problematická místa) a některé 

budou zachovány. 

p. Lauryn - děkuje Radě MO Pardubice VI za splnění usnesení ohledně kamerového systému 

a dotazuje se, zda s tím obvod bude dál pracovat a jak. 

pí. Dvořáčková - obrací se na Radu MO Pardubice VI a úřad s žádostí o pomoc, jedná se 

o aktivity na pozemcích v Lánech na Důlku – bývalého kravína a v Krchlebech. 

p. tajemník – informuje, že před rokem oslovil všechny dotčené orgány města s dotazem 

na zmiňované pozemky a všechny složky města odpověděly, že se na pozemcích nic neděje. 

Minulý týden znovu žádal dotčené odbory o součinnost a má příslib od Živnostenského úřadu, 

že tam vykonají kontrolu. 

p. Lauryn – vrací se ke svému dotazu ohledně kamer. Navrhuje a předkládá usnesení. 

p. Lauryn – dotazuje se na demontované hřiště z Opočínku. 

p. Štichauer – odpovídá, že je herní prvek uskladněn a zatím se s ním nic neděje. 

p. Karas, p. Lauryn, p. starosta, p. Klčo, pí Dvořáčková, p. Kratochvíl – diskutují o umístění 

kamer a o tom, co má být v navrhovaném usnesení cílem projednání. 

 

Navržené usnesení p. Laurynem: 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice VI ukládá MO Pardubice VI předběžně projednat 

možnosti umístění kamer podle dokumentu Návrh na umístění kamer na území MO 

Pardubice VI s Městskou policií Pardubice. Závěry tohoto jednání budou následně 

prezentovány zastupitelstvu MO Pardubice VI na následujícím řádném jednání Zastupitelstva 

MO Pardubice VI. 

 

Hlasování: 7 pro 

1 proti (Vencl) 

5 zdržel (Štichauer, Králíček, Socha, Klčo, Rambousek) 

 

Usnesení nebylo přijato 

 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-55: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere tuto zprávu na vědomí. 

 

Hlasování: 13 pro 

 

 

Bod programu č. 2:  

Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – předkladatel 

Michal Pilař 

p. Pilař uvedl tento bod programu 
 

Bez rozpravy 
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Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-56: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) souhlasí se způsobem, kterým Rada MO Pardubice VI provedla kontrolu usnesení ze svých 

schůzí, 

b) vypouští z evidence usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2023-49  Z2023-50 Z2023-51 Z2023-52 Z2023-53 Z2023-54  

c) ponechává v evidenci usnesení ZMO Pardubice VI č. 

Z2016-99  Z2022-128 

 

Hlasování: 13 pro 

 

 

Bod programu č. 3:  

Pololetní vyhodnocení hospodaření MO Pardubice VI v roce 2023 - předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-57: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere na vědomí informativní zprávu Pololetní vyhodnocení 

hospodaření MO Pardubice VI v roce 2023 ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení.  

 

Hlasování: 13 pro  

 

 

Bod programu č. 4:  

IV. a V. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 – předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Rozprava: 

pí. Dvořáčková – dotazuje se na termínovaný vklad, jaká zbyde obvodu hotovost a zda tam 

neuložit částku nižší a nechat si větší provozní hotovost. 

p. starosta – reaguje, že je vklad na dobu 6 měsíců, protože v zimním období prostředky 

potřebovat nebudeme, stavební sezóna začne cca v květnu – červnu, platba  faktur je až 

následná, v té chvíli již budeme mít finanční prostředky k dispozici. 

p. Lauryn - chce hlasovat o jednotlivých  bodech usnesení zvlášť. Dotazuje se, proč se navyšuje  

zeleň o 100 tis Kč. 

p. starosta – peníze  jsou potřeba na ošetření hruškové aleje, která vede z Lánů na Důlku k trati. 

p. Vencl - doplňuje informace k žádosti farnosti. Byl ubezpečen, že i arcibiskupství finančně 

přispívá a stará se o své farnosti 

p. Socha - navrhuje výši dotace 50 tis Kč (bod f), jak bylo doporučeno Radou MO Pardubice VI, 

a doplnit do usnesení bodu f. 

p. Kratochvíl – dotazuje se p. Lauryna, zda chce hlasovat o každém bodu samostatně nebo mu 

jde o konkrétní body usnesení. 

p. Lauryn – požaduje hlasovat samostatně o c) a samostatně o d), dohromady o a),+b)+e)+f). 
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Navržené usnesení: 

1) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

a) bere na vědomí IV. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023  

ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

b) schvaluje V. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 ve znění přílohy č. 2 

tohoto usnesení  

c) schvaluje uzavření smlouvy, zřízení účtu a vklad finančních prostředků ve výši 10 mil. 

Kč po dobu 6 měsíců na termínovaný vklad u peněžního ústavu s nejvýhodnějšími 

podmínkami vzešlých z poptávkového řízení. Výběr konkrétního peněžního ústavu 

podléhá schválení RMO Pardubice VI. 

d) schvaluje oprávnění RMO Pardubice VI ke schválení prodloužení smlouvy 

o termínovém vkladu maximálně o dalších 6 měsíců. O provedeném prodloužení 

smlouvy bude členy ZMO Pardubice VI informovat na nejbližším zasedání. 

e) schvaluje úpravu vnitřního předpisu č. 27 – Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu 

MO Pardubice VI ve znění přílohy č. 3 tohoto usnesení, s účinností od 12. září 2023. 

f) schvaluje poskytnutí dotace ve výši 50 tis. Kč pro Římskokatolickou farnost Rosice nad 

Labem na opravu a výmalbu stěn presbytáře a výměnu trámu na půdě kostela sv. Jana 

Nepomuckého v Lánech na Důlku. 

 

Hlasování o bodu c) navrženého usnesení 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-58 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

       schvaluje uzavření smlouvy, zřízení účtu a vklad finančních prostředků ve výši 10 mil. 

Kč po dobu 6 měsíců na termínovaný vklad u peněžního ústavu s nejvýhodnějšími 

podmínkami vzešlých z poptávkového řízení. Výběr konkrétního peněžního ústavu 

podléhá schválení RMO Pardubice VI. 

 

Hlasování: 10 pro 

3 zdržel se (Chmelík, Lauryn, Dvořáčková)  

 

Hlasování o bodu d) navrženého usnesení 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-59 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

d) schvaluje oprávnění RMO Pardubice VI ke schválení prodloužení smlouvy o termínovém 

vkladu maximálně o dalších 6 měsíců. O provedeném prodloužení smlouvy bude členy 

ZMO Pardubice VI informovat na nejbližším zasedání. 

 

Hlasování: 10 pro 

  3 zdržel se (Chmelík, Lauryn, Dvořáčková)  

 

Hlasování o bodu a), b), e), f) navrženého usnesení 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-60 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 



6 

 

a) bere na vědomí IV. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023  

ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

b) schvaluje V. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 ve znění přílohy č. 2 

tohoto usnesení  

e) schvaluje úpravu vnitřního předpisu č. 27 – Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu 

MO Pardubice VI ve znění přílohy č. 3 tohoto usnesení, s účinností od 12. září 2023. 

f) schvaluje poskytnutí dotace ve výši 50 tis. Kč pro Římskokatolickou farnost Rosice nad 

Labem na opravu a výmalbu stěn presbytáře a výměnu trámu na půdě kostela sv. Jana 

Nepomuckého v Lánech na Důlku. 

 

Hlasování: 13 pro 

 

 

Bod programu č. 5:  

Zrušení usnesení č. Z2016-99 - Spolupráce městských obvodů Pardubice VI a Pardubice VII 

na propojení Svítkova a Rosic nad Labem pro pěší a cyklisty - předkladatel Petr Králíček 
Starosta uvedl tento bod programu  
 

 

17:46 odchází p. Pilař 

 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-61: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI ruší usnesení č. Z2016-99 - Spolupráce městských obvodů 

Pardubice VI a Pardubice VII na propojení Svítkova a Rosic nad Labem pro pěší a cyklisty 

z důvodu nerealizování lávky přes slepé rameno Labe v Rosicích nad Labem sedmým 

městským obvodem. 

 

Hlasování:  12 pro 

1 nehlasoval (Pilař) 

 

17:46 přichází p. Pilař 

 

 

Bod programu č. 6:  

Vyhodnocení ankety k řešení dopravy v lokalitě Svítkov V - předkladatel Petr Králíček 
Starosta uvedl tento bod programu  

 

Rozprava: 

pí. Dvořáčková – dotazuje se, jak se naloží s výsledky ankety. 

p. starosta – reaguje, že je to vše na zvážení samosprávy, jak se k tomu postavit. RMO zadá PD. 

Kolega Karas dal první impuls k této problematice, proto bych navrhoval, aby další postup, 

případné financování navrhl kolega Karas.  

p. Karas – souhlasil, zároveň požádal o předložení odhadovaných nákladů na realizaci. 

 

Přijaté usnesení: 
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Usnesení Z2023-62: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere na vědomí výsledky vyhodnocení ankety k řešení 

dopravy v lokalitě Svítkov V. 

  

Hlasování:  13 pro 

 

 

Bod programu č. 7:  

Diskuse, beseda s občany 

Rozprava: 

pí. Dvořáčková – hovořila o plánované výstavbě rodinných domů ve Starých Čívicích, CZ 

stavební holding má vydané stavební povolení tak, že se bude stavět o 30 domů víc, 

zastupitelstvo by se mělo zamyslet nad výjezdem z lokality. Dva výjezdy jsou nutnost. 

p. Kratochvíl – dotaz na trasu do Rybitví? Jak to vypadá s lávkou přes Bylanku? 

p. starosta – CZ stavební holding chce lávku postavit, z důvodu podjatosti vše řeší stavební 

úřad v Chrudimi. Vedoucí Odboru dopravy MmP nesouhlasí s realizací výhyben, nesouhlasí 

s využitím této komunikace a to ani pro rezidenty v případě nouze, nesouhlasí s realizací 

konstrukce mostu tak, jak je navrhována. U stavebního úřadu v Chrudimi podal námitku, 

protože dle jeho slov „na to měl nárok“. 

p. Klčo – dává za pravdu starostovi a dále reaguje na dotaz ohledně trasy na Rybitví. Problém 

je s pozemky a vypadá to, že se vůbec nebude realizovat. 

p. Karas – navrhuje svolat schůzku na téma plánovaná výstavba ve Starých Čívicích. 

p. starosta – bude iniciovat vznik pracovní skupiny ohledně výstavby ve Starých Čívících. 

pí. Dvořáčková – chce být součástí této skupiny. 

p. Vencl – informuje, že proběhla schůzka s majiteli pozemků u cyklostezky, tzv „koňské louky“. 

P. Chmelík na minulém zasedání ZMO Pardubice VI přijal úkol, z kterého následně vycouval. 

Proto se jednání pan Vencl ujal, je to k majitelům pozemků slušnost. Výsledek jednání je, že 

darovat a pronajímat pozemky nechce nikdo, majitelé jsou ochotni jednat o prodeji pozemků 

event o směně. Z tohoto jednání byl vytvořen zápis. 

občan – má před domem v Lánech památný dub ve špatném stavu, který je nebezpečný pro okolí 

a zajímá ho, kdo se o něj má starat  

p. starosta – starat by se měl vlastník pozemku. Úřad zjistí situaci, kdo a kde má požádat o 

stanovisko k ořezu památného stromu.  

občan  – dotaz na plánovanou výstavbu myčky v ul. Pražská. Jak se k záměru staví obvod. Chce 

tento projekt úřad podpořit? 

p. starosta – Rada MO Pardubice VI se k této investiční akci vyjádřila kladně a v současnosti 

to zpracovává Stavební úřad. V podkladech od dotčených subjektů nebylo žádné negativní 

stanovisko. 

občan  – uvažuje se o dostavbě kanalizace v Opočínku?  

p. starosta - informuje o situaci. VAK žádá o dotační titul. Věří, že ZMO Pardubice VI zachová 

stejné podmínky pro majitele nemovitostí stran darů pro občany. 

pí. Dvořáčková- zapojuje se do diskuze a doplňuje informace o územním plánu a dostavbě 

kanalizace. 

pí. Dvořáčková – žádá, zda by mohl p. Vencl zaslat všem zastupitelům zápis z jednání s majiteli 

pozemků „Koňské louky“. 

občan  – dotaz, zda spoj MHD č. 15 zůstane v současném režimu. 

p. Klčo – žádné změny nebudou. 
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občan – dotaz na možnost zóny 30 na ul. Kostnická od parku na západ. Auta jezdí rychle, je 

třeba je zbrzdit. Zda by bylo možné značku posunout – zóna od hřbitova k parku. Zda se 

neuvažuje o kruhovém objezdu – výjezd ze Srnojed u stadionu Zlaté přilby směrem na ul. 

Pražskou kde je obrovský provoz a všechna auta jezdí Kostnickou. 

p. starosta - neví o přípravě kruhového objezdu. Zóna 30 není jen o posunutí značky, má to svá 

pravidla. Necháme zpracovat a předložíme reálné řešení.  

občan  – zda by šlo na sloupy veřejného osvětlení v Opočínku přidat lampy.  

p. starosta – sloupy jsou v majetku Služeb města Pardubic. Poptáme a zjistíme, jak je to 

technicky řešitelné a dáme vědět. 

občan – když VAK dotace na dostavbu kanalizace v Opočínku neobdrží, co to znamená pro 

občany. 

p. starosta - reaguje, že vše je to otázka priorit a peněz. To, co řekl, je pouze stanovisko VAK. 

Za cca měsíc můžeme prodiskutovat s náměstkem a ředitelem VAK za účasti zástupců občanů. 

občan – dotaz, zda MO podpoří zrušení biokoridoru kolem Bylanky a jestli MO bude stavět 

silnici podél Bylanky? 

p. starosta - území u Bylanky je biokoridor sám o sobě a ten rušit nechceme, silnici kolem 

Bylanky nemá MO v plánu stavět, obvod usiluje o zrušení biokoridoru u lesa u garáží, který je 

v současné době nefunkční a brání investici MO, které by rádo u garáží v Popkovicích zřídilo 

odstavnou plochu a stání pro kontejnery na separovaný odpad.  

občan – dotaz, zda by bylo možné na zastávce u stadionu postavit přístřešek. 

p. starosta – p. Klčo zjistí na DpmP. 

občan - děkuje za hřiště v Opočínku. 

 

 

Starosta poděkoval přítomným za účast, pozval je na VI. řádné zasedání ZMO Pardubice VI, 

které se bude konat v pondělí 11.12.2023 v sále Penzionu FAJN ve Svítkově a ukončil zasedání 

v 18,55 hod. 
 

Zapsala: Věra Žáčková 

 

Tento zápis byl vyhotoven dne 18.09.2023 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Robert Klčo v.r. 

dne: 18.09.2023 

 

Ing. Michal Pilař v.r. 

dne: 19.09.2023 

 

 

dne: 19.09.2023                  

                                                                                                           PhDr. Petr Králíček v.r.  

                 starosta MO Pardubice VI  


